

IDP Administrative Assistant

From: IDP Administrative Assistant
Sent: Tuesday, July 31, 2018 6:27 PM
To: 'IDPUkraine@andrews.edu'
Cc: 'idpcore@andrews.edu'; 'IDPResearch@andrews.edu'
Subject: RE: Registration for Library Access - Fall Semester 2018

Дорогие студенты!

Данное письмо описывает важность и преимущества регистрации на Program Continuation (продление программы) (IDAS655).

- 1) Регистрация на данном курсе будет поддерживать ваш доступ к библиотеке Джеймса Уайта;
- 2) Регистрация на данном курсе будет поддерживать ваш статус активного студента в компьютерной системе университета, что облегчит регистрацию на другие предметы в следующих семестрах, и откроет доступ к регистрации.
- 3) Данный курс не требует никаких затрат или дополнительных требований.

Инструкция по самостоятельной онлайн регистрации доступна на <https://www.andrews.edu/grad/idp/resources.html>. Ниже приведена дополнительная информация, необходимая для завершения процесса регистрации. Пожалуйста, будьте внимательны, чтобы зарегистрироваться на правильный предмет, указанный ниже.

Semester: **Fall 2018**
Course Name: **Program Continuation**
Acronym: **IDAS 655 001**
CRN: **1693**

Крайний срок регистрации на данный курс - **27 августа 2018** года. Не ждите, зарегистрируйтесь сегодня. Если у вас есть трудности, сообщите нам, чтобы мы могли помочь решить их, пока еще есть время.

Также обратите внимание, что, для регистрации на указанный курс, вы должны пройти процедуру приема. Если вы приняты на программу, то у вас не должно быть никаких трудностей (если только с момента регистрации не прошло более двух семестров). Если же ваша регистрация находится в процессе, вы будете заблокированы, если прошло более одного года с момента регистрации на программу. Принятие на программу очень важно для обеспечения доступа ко всем ресурсам, требуемым для получения степени.

Если вы уже успешно зарегистрировались на один или несколько курсов лето семестра 2018 года, перечисленных ниже, вам не нужно регистрироваться на курс Program Continuation, описанного выше. *Будучи зарегистрированным на любой предмет каждый семестр, также предоставит преимущества активного статуса и доступ к библиотеке.*

Online (English): Organizational Behavior & Leadership BSAD 515 998 (CRN: 1696)
Online (English): Financial Analysis & Reporting ACCT 625 999 (CRN: 1698)

Online (Spanish): Organizational Behavior & Leadership BSAD 515 997 (CRN: 1697)
Online (Spanish): Financial Analysis & Reporting ACCT 625 998 (CRN: 1699)

South Africa 2018: Development Theory & Practice CIDS 520 076 (CRN: 1700)
South Africa 2018: Cultural & Development Anthropology ANTH 517 076 (CRN: 1701)

Пожалуйста, дайте нам знать, если у вас возникнут какие-то проблемы.

С наилучшими пожеланиями,

Родрик

Rodrick Snow, Office Manager
International Development Program, Andrews University
Web: www.andrews.edu/idp
FB: www.facebook.com/AndrewsIDP

From: IDP Administrative Assistant

Sent: Tuesday, July 31, 2018 6:26 PM

To: 'idpcore@andrews.edu' <idpcore@andrews.edu>; 'IDPResearch@andrews.edu' <IDPResearch@andrews.edu>; 'IDPChile@andrews.edu' <IDPChile@andrews.edu>; 'IDPDominican@andrews.edu' <IDPDominican@andrews.edu>; Italy Students <idpitaly@andrews.edu>; 'idptogo@andrews.edu' <idptogo@andrews.edu>; 'IDPUkraine@andrews.edu' <IDPUkraine@andrews.edu>; 'IDPKenya@andrews.edu' <IDPKenya@andrews.edu>; 'IDPSouthAfrica@andrews.edu' <IDPSouthAfrica@andrews.edu>

Subject: Registration for Library Access - Fall Semester 2018

Hello Scholars!

This message is concerning the importance and benefits of registering for *Program Continuation (IDAS655)*.

- 1) Registering for this course will maintain your access to the James While Library;
- 2) Registering for this course will keep you listed as an active student in the University's computer system which means that when you register for other courses in future semesters, you should not receive the notification that you are not eligible to enroll;
- 3) There are no costs, credits, or requirements associated with this course.

Instructions for self-registration as an off-campus student are available at

<https://www.andrews.edu/grad/idp/resources.html>. Below are additional details you will need to complete the process. Please be careful to register for the specific course shown below.

Semester: **Fall 2018**

Course Name: **Program Continuation**

Acronym: **IDAS 655 001**

CRN: **1693**

The deadline to register for this course is **27 August 2018**. Don't wait, register today. If you have difficulties, please let us know so we can help solve them while there is still time.

Please also note that to be registered for this course, you must have completed your admission process. If you have Regular admission, you shouldn't have any difficulties (unless it has been more than two semesters since you registered). If you have Provisional Admission, you will be blocked if it has been more than one year since you began the program. Obtaining Regular Admission is highly important to ensure that you have access to all the resources that you require to complete your degree.

If you have already successfully self-registered for one or more of the Fall 2018 Semester courses listed below, then you do not need to register for the Program Continuation course described above. *Being registered for any class each semester will also provide library and active status benefits.*

Online (English): Organizational Behavior & Leadership BSAD 515 998 (CRN: 1696)

Online (English): Financial Analysis & Reporting ACCT 625 999 (CRN: 1698)

Online (Spanish): Organizational Behavior & Leadership BSAD 515 997 (CRN: 1697)

Online (Spanish): Financial Analysis & Reporting ACCT 625 998 (CRN: 1699)

South Africa 2018: Development Theory & Practice CIDS 520 076 (CRN: 1700)

South Africa 2018: Cultural & Development Anthropology ANTH 517 076 (CRN: 1701)

Please let us know if you have any questions.

Kind regards,

Rodrick

Andrews University
International Development Program
Buller Hall, Office 226
8488 E Campus Circle Dr
Berrien Springs MI 49104-0031

PH: 800.253.2874 x3668 or 269.471.3668

Web: www.andrews.edu/idp

FB: www.facebook.com/AndrewsIDP